

Ministry Of Education

Office of Assistant Under Secretary of Private and Qualitative Education Date:

No: 558483

Resolution No. (.....)

Upon review of: -

- Decree issued in 1979/1/7 on the competences of the Ministry of Education.
- The system of supervision of private education approved by the Supreme Council in 1959.
- Ministerial Decision No. 67/4661 of 16/5/67 on the private education system and its amendments.
- Undertaking by the school's legal representative on school health
- School License Renewal Requirements

Decided...

Article I: Renew license granted to IQBAL MOHAMMAD ABDULLAH JUMAA

To establish Foreign-System Private School under the Name of Indian English **Private Academy**

located in (Salmiya) area, Block (212) Al-Dahhak Bin Qais Street, plot (215) property of/ Ministry of Finance - State property - civil number of the entity: (35000301)

Article II: Excluded from this license are / kindergarten and all grade levels.

Article III: This license is effective as of 1/9/3021 and expires on 31/8/2024

Article IV: It is not permissible to make any additions or modifications to the school building or to add or cancel academic stages during the validity of the license except after obtaining the prior approval of the ministry.

Article V: The licensee shall comply with the charges, tuition fees and salaries approved by the Ministry of Education and may not amend them in any way except after obtaining the approval of the Ministry

Article VI The Ministry shall have the right to cancel the license in the event that the licensee violates the regulations and decisions issued by it immediately without the slightest responsibility on the Ministry or claiming any compensation.



AUTHORIZED TRANSLATION TYPING & COPY CENTER

ترجمة معتمدة، مركز الطباعة ومركز تصوير المستندات

Article VII: The licensee is obligated to review the General Administration of Private Education on a daily basis to receive all correspondence, notifications, decisions and bulletins. All correspondence, warnings and judicial notices addressed to him are valid and effective against him and serve as a sound legal declaration.

Article VIII: This decision shall come into force as of the date of its entry into force, and the competent authorities shall know and act accordingly.

A copy for:

Office of the Assistant Undersecretary for Special and Quality Education

General Administration of Private Education

Public Authority of Manpower General Organization for Social Insurance

The program of restructuring the workforce and the executive apparatus of the state.

Public Authority for Civil Information (PACI)

The Information Systems Department.

Financial Affairs Department

Examinations and Equations Department

Legal Affairs Section (J-U)



مَعْلَمُ الْمُنْ الْمِنْ الْمُنْ الْمُنْمُ لِلْمُنْ الْمُنْ الْمُنْ الْمُنْ ا

Ministry Of Education Office Of Assistant Under Secretary Of Private and Qualitative Education





التاریخ: ۲۱۱۱۱۱۱۱۱۱۱۲۱۲۱۲۱۲۱۲۱۲۲۲

قسرار رقسم (

بعد الإطلاع على:-

- ـ المرسوم الصادر في ١٩٧٩/١/٧ في شأن اختصاصات وزارة التربية.
- ـ نظام الإشراف على التعليم الخاص الذي اقره المجلس الأعلى عام ١٩٥٩.
- _ القرار الوزاري ٢٠/٤٦٦١ الصادر بتاريخ ٢٧/٥/١٦ بشأن نظام التعليم الخاص وتعديلاته.
 - التعهد المقدم من الممثل القانوني للمدرسة بشأن الصحة المدرسية .
 - متطلبات تجديد ترخيص المدرسة .

((تـــرن))

عادة أولى: يجدد الترخيص المنوح للسيدة / إقبال محمد عبدالله الجمعة .

بفتح مدرسة خاصة ذات نظام اجنبي تحت اسم مدرسة / الاكاديمية الهندية الانجليزية الخاصة .

على مقرها الكائن بمنطقة (السائيت) قطعة (٢١٢) شارع (الضحاك بن قيس) قسيمة (٢١٠) هلك / وزارة الماليت ادارة أملاك الدولة ـ الرقم المدنى للجهة: (35000301) .

مادة شاهية: يشمل هذا الترخيص على / رياض الأطفال وجميع المراهل الدراسية.

عادة تالغة: يسري هذا الترخيص اعتبارا من ٢٠٢١/٩/١ وينتهي في ٢٠٢٤/٨/٣١ .

هادة رابعة: لا يجوز إجراء أيمّ إضافات أو تعديلات على المُبنى المدرسي أو إضافهَ أو إلغاء مراحل دراسية أثناء سريان الترخيص إلا بعد الحصول على موافقة الوزارة المسبقة على ذلك.

هائة خامسة: يلتزم المرخص ثه بالرسوم والمصروفات الدرا سيت والأجور التي تقرها وزارة التربيت ولا يجوز له التعديل عليها بأي شكل كان إلا بعد الحصول على موافقت الوزارة .

عادة سادسية: للوزارة الحق في الغاء الترخيص حال مخالفة المرخص له للأنظمة والقرارات الصادرة عنها فورا دون أدني مستولية على الوزارة او المطالبة بأي تعويضات.

عادة سابعة: يلتزم المرخص له بمراجعة الإدارة العامة للتعليم الخاص بصفه يوميه لاستلام كافة المراسلات والإخطارات والقرارات والنشرات وتعتبر جميع المكاتبات والإنذارات والإعلانات القضائية الموجهة إلية صحيحة ونافذة في حقه وبمثابة إعلان قانوني سنيم.

هادة فاهنة: يعمل بهذا القرار اعتبارا من تاريخ سريانه وعلى جهات الاختصاص العلم والعمل بموجبه.

الوكيل الساعد للتعليم الخاص والنؤعي

10.0 KD

شمخار سكل من. - مك ب الوكيل الأساعد لنتعنيم الخاص و النوعي - مكنب مدير عام الإدارة العاماً للتعنيم الخاص

> - الهيئة العامة للقوى العاملة. - الموسسة العامة للتأمينات لاجتماعية .

> > ـ برنامج إعاده فيعضم الموق العاملم ا . الهيشة العامة للمعلومات المدنية.

. إدارة الشنون التدليمية المعلم المع

إدارة الامتحانات والمعادلات . م. صحح قسم الشنون القانونية ري ـش)

هاتف :۲٤٨٣١٧٣٧ - برقياً - تربية كويت - فاكس: ٢٤٨١٥٠١٢

ص. ب : ٧ الصفاة – الرمز الثجريدي الثبي

P.O. Box: 7 Safat - Code No. 13001 Kuwait - Tel.: 24831737 - Telegraph: Education - Kuwait - Fax: 24815012

E-mail: aalsawid@gmail.com

الافي